



宏文學校
HONG WEN SCHOOL
30 Towner Road Singapore 327829
Tel: 62943340 Fax: 62937625

HWS/18/57

28 February 2018

Dear Parents/Guardians,

INFORMATION SHEET FOR MARCH 2018

(1) Lunar New Year Hongbao Donation Drive

We are pleased to inform you that in the recent Lunar New Year Hongbao Donation Drive, a total sum of \$9,153.00 was collected. The following 3 charitable organisations namely Pertapis, Kwong Wai Shiu Hospital and O' Joy Care Services will each receive \$3,051.00.

(2) Parent-Child-Teacher-Conference (PCTC)

The PCTC will be held on Friday 9 March 2018 from 8.00 am to 4.00 pm. There will be no formal lessons on that day. However, your child needs to attend the PCTC together with you. Pupils are to be in their school uniform.

Details of the PCTC can be found in the letter to parents/guardians dated 21 Feb 2018 (HWS/18/55)

(3) Survey for Parents on the Green Efforts of their Children

The school is looking at the impact of its environmental programmes on our students. As such, we need your invaluable input on the green habits that your child displays at home. We appeal to you to spare us a few minutes to complete an environment survey via Mconline. You can access this survey through your child's account by following the instructions under the announcement page. We would appreciate it if you could kindly complete the survey by 1 April 2018.

(4) Term 1 end-of-term School Holidays

The Term 1 end-of-term school holidays will be from Sat 10 Mar 2018 to Sun 18 Mar 2018. School reopens on Monday 19 Mar 2018.

(5) Aesthetics Fiesta & Chinese Language and Cultural Fortnight 2018

The Aesthetics and the Chinese Language Departments are collaborating this year and will be launching our Aesthetics Fiesta & Chinese Language and Cultural Fortnight from 19 March to 29 March 2018.

During the fortnight, a wide range of activities related to the Arts as well as Chinese Language and culture will be conducted. We will be engaging the pupils in a series of fun and exciting activities such as competitions, games, sale of Chinese storybooks, drama productions, etc. As our performing arts CCA groups will be participating in the Singapore Youth Festival Arts Presentation this year, they will also be presenting their various performances to the school in celebration of the Arts. Through these activities, we hope to create an immersive and bustling environment to enable pupils to learn and use their Mother Tongue with confidence as well as to imbue in them an appreciation for the Arts.

There will also be after-school enrichment programmes arranged for the Primary 4, 5 & 6 pupils during this period. More details will be given to the pupils through their Chinese teachers.

(6) NAPFA Test

The school will conduct the NAPFA test for Primary 4 and 6 pupils from 27 March to 6 April 2018. The 5-stations will be conducted on 27 March (Tuesday) from 2.00 pm to 4.15 pm. The 1.6 km (2.4 km for over-aged pupils) Run/Walk will be conducted on 5 & 6 April 2018 during curriculum time.

Please ensure that your child has at least 8 hours of sleep every day and that he/she takes his/her breakfast before he/she comes to school every day. To ensure the well-being of your child, if he/she is not feeling well or on medication on the test dates, he/she is advised to inform the PE teacher before the test.

Yours sincerely,

Poon Siow Leng
Principal

(1) “捐献红包”活动

在刚过去的“捐献红包”活动中，我校总共筹得了\$9,153.00。我们将把所有捐款捐献给以下三家慈善机构，各慈善机构将收到\$3,051.00 的善款：PERTAPIS、广惠肇留医院以及海悦辅导中心。我们感谢您和孩子的慷慨解囊。

(2) 会见家长

教师们将在 3月9日(星期五) 上午 8 时至下午 4 时与家长会面。当天，学生无须上课。请您偕同孩子出席，孩子必须身穿校服到学校。

有关详情，请见学校在 2 月 21 日(HWS/18/55)发给家长的信件。

(3) 调查问卷

我校正在探讨学校绿化环境活动对学生的影响。因此，我们需要您针对孩子在家中的绿化习惯，提供宝贵的意见。

我们恳请家长利用几分钟的时间完成 Mconline 的一份调查问卷。您可以登入孩子 Mconline 的户口，按照公告页面上的说明，找到此调查问卷。我们希望家长能在 4 月 1 日之前完成此问卷。

(4) 第一学段末假期

第一学段末的学校假期为 3月10日(星期六)至3月18日(星期日)。学生将于 3月19日(星期一) 返校上课。

(5) 2018 年宏文华艺嘉年华

宏文学校美术部与华文部将于 3月19日(星期一)至3月29日(星期四) 举办宏文华艺嘉年华。

在这期间，学生将有机会参与及体验一系列以华艺、华文华语与中华文化为主题的活动。这当中包括了各式各样的比赛、游戏，书展、戏剧表演等等。我校的华艺表演课外活动也会借此呈现他们即将在新加坡青年艺术节的表演。透过这些活动，我校希望能提升学生对学习华文华语的兴趣与使用华语的信心。此外，我校也希望培养学生懂得欣赏各类艺术表演。

除了以上活动，我们还为四、五、六年级的学生安排了一些课后活动，华文老师将会在日后把详情告知学生。

(6) 体能测验

学校将于 3月27日(星期二)至4月6日(星期五) 进行四年级至六年级学生的体能测验。其中的五项测试将于 3月27日(星期二) 下午 2 时至 4 时 15 分进行。1.6 公里跑步一项 (超龄学生需跑 2.4 公里) 将在 4月5日及4月6日 的课时进行。

请确保您的孩子每天都有至少 8 小时的睡眠，并先享用早餐才到学校。若您的孩子在体能测验当天身体不适或还需服药，孩子必须在体能测验前告知体育老师。